
 

 

 

 

Interpellation 
 

Till ansvarigt regionråd 

 

Angående ätstörningar hos barn och unga 

I ett nyhetsinslag på TV4 (21/8) belystes den oroväckande trenden att antalet 
barn och ungdomar med ätstörningsproblematik inte bara ökar utan också att 
problematiken debuterar i allt lägre åldrar. Det lyftes också att antalet pojkar 
ökar. 

I inslaget togs exempel från Region Skåne och där var ökningen av 
hjälpsökande till BUP(Barn och ungdomspsykiatrin) väldigt stor.  

Tidiga insatser är ett mantra som ofta används och rörande den här 
problematiken så är det ett måste.  

Samverkan med övriga aktörer är då nödvändigt för att kunna vända trenden. 

BUP/Regionen kan och ska inte ta det hela ansvaret för en problematik som 
måste lösas gemensamt av skola, primärvård med flera. 

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor. 

Är trenden densamma i vårt län? 

Finns det, i så fall, någon plan för hur trenden ska bromsas? 

Är primärvården delaktiga i en ev. plan? 

Sker det någon organiserad samverkan med kommunerna i frågan? 

 

 

Hans Jansson (V) 

 


